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DIARI 

Un error als coeficients ha «esparità^^^ 

Es tornaran a revisar a Blanes 
les notificacions de les contribucions 

BLANES (De la nostra Redacció, per Joan Ventura).— 
L'error detectat en les notificacions prèvies de les valo
racions de la contribució territorial urbana pot afectar en 
principi uns cinc mil contribuents de Blanes. Segons els 
tècnics municipals, un mostreig fet sobre les notifica
cions entregades demostra que les irregularitats es tro
ben en una utilització errònia dels coeficients que s'apli
quin per aquells serveis que tenen les propietats. 

Per la seva banda, el consorci 
de les contribucions, òrgan res
ponsable de les valoracions^ha 
puntualitzat que bona part del 
problema és perquè feia molt de 
temps que no s'havia revisat el 
cadastre i perquè l-empresà con
cessionària encara està fent els 
treballs. Això, segons el consor
c i , representa que no hi hauria 
cap problema si s'haguessin de 
valorar noves notificacions. 

Per tal de posar al dia les valo
racions de la contribució territo
rial urbana, que a Blanes repre
senten unes'setze mil notifica
cions, l 'Ajuntament va encarre
gar al Consorci de les contribu
cions —organisme que depèn de 
la delegació d'Hisenda— l'elabo
ració dels treballs de reviçió, ja. 
que no s'havien tocat des de 
l'any 73 . Per a la mecanització 
d'aquesta tasca, el consorci va 
utilitzar els serveis de l'empresa 
PROSER, que efectuà un procés 
informàtic sobre el qual s'obtin
gueren les notificacions. 

L'Ajuntament, amb la intenció 
d'informar els afectats per la 
contribució, creà una oficina 
d'informació en la qual ja de bon 
començament és produí una 

allau de reclamacions.-Fou en vi
sitar líóficina dues setrhanes en
rera un assessor d'Hisenda, 
quan es van ,detectar els errors 
en les notif icacions. 

Malgrat que encara no s'ha es
tipulat el nombre: exacte d'irre
gularitats, un mostreig que es 
féu a part de les notificacions 
que ja s'havien lliurat —unes 
cinc mil aproximadament—, posà 
al descobert que les deficiències 
venien donades en molts casos 
per una aplicació errònia dels 

coeficients sobre els serveis dels 
solars i les edificacions. Això sig
nifica que si un solar disposa de 
serveis, com l'aigua i la l lum, rep 
un coeficient diferent del que re
ben els altres que no en tenen. 

DIVERSES 
INTERPRETACIONS 

D'aquesta manera, segons els 
tècnics municipals, pot succeir 
que en alguns casos s'hagin.do-
nat unes sobrevaloracions de les 
propietats, i en d'altres una valo
ració per sota de la real. Amb 
to t , no es creu que les 5 . 0 0 0 no
tif icacions trameses pateixin 
irregularitats; per això s'inclou la 
possibilitat que algi^nes siguin 
correctes. 

L'afer va provocar el tanca
ment momentani de l'oficina 
d'informació de Blanes i la retira

da immediata de la resta de noti
ficacions que encara no s'han 
tramès. Alhora, dimarts passat 
es convocà una reunió amb els 
tècnics del consorci, l'empresa 
que ha informat i tzat les notifica
cions i els representants polítics 
de l 'Ajuntament de Blanes. Amb 
to t , la reunió no aclarí la total i tat 
del problema. 

Ara com ara, s'està a l'espera 
de trobar la clau de l'error i de re
visar la totalitat de les notif ica
cions per ta l .de renovar-les de 
forma correcta donant el termini 
legal als contribuents per a no
ves i possibles reclamacions. 
D'aquesta manera, una vegada 
s'hagin revisat les notif icacions, 
es tornarà à obrir l'oficina d' in
formació municipal, tot i que la 
determinació exacta de l'error, 
segons fonts municipals, pot 
portar a d'altrés accions per part 
de l 'Ajuntament. 

Informació al ciutadà 
Arran de l'avalot encetat 

per les deficiències en les no
tif icacions, l 'Ajuntament de 
Blanes ha trannès a la pobla
ció un comunicat en què 
s'aclareix el procés seguit en 
to t l 'afer i s'explica al ciutadà 
en què consisteix l'error. 

D'aquesta manera, el con
sistori reconeix públicament 
l 'existència d ' i r regular i tats. ' 
«En aquesta etapa de notifh 
car individualment a cada 
propietari el valor fixat per la 

seva finca, s'han observat 
errors imputables als treballs 
de mecanització de les da
des. És per aquest motiu que 
l'Ajuntament de Blanes ha 
cregut oportú aturar la notifi
cació dels valors individuals i 
encarregar al consorci de les 
contribucions que examiní 
novament els treballs fets^ i 
depuri els errors observats». 

Amb tot , l 'Ajuntament s'ha 
compromès a continuar infor-

Obertes les jornades sobre dret comunitari 

Els juristes es preparen a 
Lloret per entrar a la CEE 

-LORET DE MAR (De la nostra 
Redacció).— El conseller de Jus
tícia de la Generalitat, Agustí 
Bassols, va inaugurar ahir a Llo
ret les jornades sobre Dret Co
munitari que des d'ahir i fins dis
sabte se.celebren a l'hotel Mon
terrey. El conseller Bassols va fer 
especial menció de la repercusr 
sió que tindrà en el cos judicial la 
propera integració a la CEE. D'al
tra banda, va manifestar que la 
llei general del Poder Judicial, 
que en aquests moments s'està 
discutint al Senat, en l'aspecte 
autonòmic no és gens satisfac
tòria. -

L'organització d'aquestes jor
nades .és a càrrec del Poder Judi
cial, el departament de .Justícia 
de la Generalitat i el Patronat 
pro-Europa. L'actfr d'obertura va 
ser presentat per Víctor Pou, di
rector executiu del Patronat ca
talà, en substitució de Carles 
Gasòliba, i va comptar amb la 
presència de Cèsàreo Rodríguez' 
Aguilera, president de l'Audièn
cia Territorial de Barcelona. 

. El conseller Bassols va ressal
tar la vocació europeista de Ca
talunya, tot dient que un dels 
motius de les jornades és confir
mar que som la porta a Europa. 
En aquest sentit, va afirmar que 
una vegada consolidada la inte
gració els jutges espanyols pas
saran a ésser comunitaris, amb 
e lp rocés d'adaptació que això 
representarà. Va anunciar que al 
final de l'estiu es realitzaran 
unes altres jornades per conèixer 
més bé el nou ordre jurídic-

mant sobre el problema. Així, 
en el comunicat s'explica que 
«al seu moment es tornarà a 
notificar de nou els valors de 
les finques, fins i tot a aqueUs 
contribuents que ja l'hagin re
but i es tornarà a obrir un ter
mini per fer la reclamació». 

L'aplicació que l 'Ajunta
ment féu de la contribució 
territorial urbana és del 1 9 % i 
aquesta es mantindrà en la 
revisió de les notificacions, 
que retardaran el procés ja 
que els rebuts no es trame
tran fins que é'hagi complert 
el termini marcat en les noti f i 
cacions prèvies. 

Notificacions 
prèvies 

Els representants del con
sorci de les contribucions ter
ritorials rústiques i urbanes 
han considerat normals els 
errors produïts en l'elaboració 
de les notificacions prèvies 
de les contribucions urbanes. 
Per a ells, el problema creat a 
Blanes és degut en bona part 
al llarg temps que feia que no 
s'havien revisat els valors de 
les finques. Aquest fet «com
porta la possibilitat que hi Ha
gin errors», però els tècnics 
del consorci consideren que 
poden ser provocats «per 
qüestions molt determina
des, com que una superfície 
no estigui bé o que ijn valor 
pugui estar mal aplicat». 

D'altra banda, una de les 
raons a què al.Judeix el con
sorci és que «l'empresa con
cessionària encara està fent 
els treballs, trobant-se en un 
procés d'elaboració que no 
ha finalitzat. Pensem que els 
possibles errors, no tenen ma
jor transcendència ja que els 
interessats poden fer els 
errors pertinents». 

Quant a l'especulació ini
cial que feia referència que el 
consorci no. havia comprovat 
les notificacions amb les va-, 
loracions, els representants 
d'aquest estament indicaren 
a PUNT DIARI que «es van fer 
les proves corresponents i els 
valors sortien correctes. De 
tota manera, en cas que s'ha
gin de fer noves notifica
cions, no hi hauria cap pro
blema». 

Cesàreo Rodríguez, Agustí Bassols i Víctor Pou van participar en la sessió 
X inaugural de les jornades sobre Dret Comunitari. (Foto: Ventura). 

TRIBUNAL SUPERIOR 
DE CATALUNYA 

Referent a la propera creació 
del Tribunal Superior de Catalu
nya, el conseller va puntualitzar 
que les seves competències són 
establertes en la llei general del 
poder judicial -espanyol, que en 
aquests moments s'està deba
tent al Senat. Aquesta nova llei 
comportarà entre altres impor
tants innovacions la desaparició 
de les audiències territorials. 

El conseller Bassols va afegir 
qije, si no prosperen els recursos 
presentats, el Tribunal Superior 
de Catalunya quedarà totalment 
supeditat al Tribunal Superior de 
Catalunya quedarà totalment su
peditat al Tribunal Suprem, i va 
afirmar, que «aquesta llei, en él 
que fa referència a l'aspecte au

tonòmic, no és gens satisfactò
ria». 

Preguntat el conseller de Jus
tícia sobre la, futura ubicació de', 
dos centres penitenciaris a les 
comarques barceloneses, va ma
nifestar que «la conselleria no fia. 
donat el nom de cap poble, però 
d'aquí a pocs dies ho anuncia-
rern' oficialment. Només puc 
avançar qué un, anirà al Valjès 
Oriental i l'altre al Baix Llobre
gat». 

D'altra banda, va fer esment 
dels beneficis que pot comportar 
per a la zona designada la cons
trucció d'unes, edificacions que 
representaran una inversió de 
més de mil cinc-çents milions de. 
pessetes. Va acabar dient que 
«ja instal·lació d'una presó no ha 
de ser conflictiva i crec que els 
temors són infundats». 

PLAÇA MAJOR 
Pep Collell 

Ja ho sabíem 

Hi ha coses en la vida que es defensen per obligació i conven
ciment, amb la seguretat, però, que es tracta d'una guerra 

perduda per endavant. Això és el que ha passat amb el circuit de 
Fórmula I de Caldes de Malavella. Des de feia molt temps, Girona 
era conscient que tenia totes les cartes en contra, o si hem.de fi-, 
lar prim, sabíem que teníem una sola carta en contra però que val 
per totes. Es tractava de fer un circuit o bé a les comarques de Gi
rona o bé a Barcelona. Entitats, organismes públics i ajuntaments 
gironins van treballar units per intentar de totes totes demostrar 
que Caldes era un Hoc adequat, tant pel que fa a les instal·lacions 
com a l'assistència de pútslic. Les comarques de Girona encara 
són força habitades, hi ha molta gent aficionada a l'esport del • 
motor, com es demostra en el ralli Costa Brava, i a més tenim la 
Costa Brava, que és nostra perquè és una mica difícil de traslla
dar a Barcelona, que si no també ens l'haurien fotüda fa ja molt ' 
temps. • 

Però els interessos eren a Barcelona i una vegada més el peix 
gros s'ha menjat el peix petit. No entenc com es pot pensar des 
de Barcelona que la gent no aniria al circuit de Çcrtdes^i tenim en 
compte que les proves sempre tenen floc els caps de setmana i és 
precisament aquests dies quan els barcelonins s'escàpen com di
monis de la gran ciutat i envaeixen a milers lles nostres comar
ques i molt particularment la Costa Brava. Arnb el circuit de Cal
des, conh en tantes altres coses, les raons estan al nostre costat 
però els interessos i la força la tenen els de més lluny. No vull fer 
demagògia dient que abans el centralisme era a Madrid i ara a 
Barcelona. Prefereixo fer cent quilòmetres que vuit-cents, això 
ho tinc clar. Però seria hora que Barcelona renunciés voluntària
ment a ser monstre i que Catalunya, que vol dir el conjunt de les 
seves comarques, trobés un equilibri almenys com el qUe la ma
teixa naturalesa, que no entén d'interessos, ens ha donat. 

Sabíem que perdríem el circuit de Galdes;però això no vol dir 
que no ens sàpiga greu. I llavors encara hi ha qui no entén aques
ta actitud nostra, cada cop més forta, d'autodefensa de to t el 
que és de casa. Pobres de nosaltres si no ho féssim I 
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